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Upprustning av Gustav Adolfparkens lekplats. Skrivelse från Helena 
Bonnier (m) 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
Gatu- och fastighetsnämnden överlämnar och åberopar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen från Helena Bonnier (m). 
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UTLÅTANDE 
 
Bakgrund 
 
I skrivelsen, som bifogas, pekas på att den upprustning av Gustav 
Adolfsparkens lekplats som tagits upp i Gfk:s redovisning 
”Tillgänglighetsåtgärder 2002” och som planeras att utföras 2003 alternativt 
senare, kommer att skjutas fram till 2005. 
Vidare påpekas att lekparkens dåliga skick innebär att den entreprenör som 
svarar för driften av parkleken har svårt att upprätthålla god standard på 
sina åtaganden. 
Avslutningsvis hemställs att upprustningen av Gustav Adolfsparkens 
lekplats projekteras nu och byggs under våren 2003. 
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Analys 
 
Kontoret instämmer i att lekplatsen och parken är hårt slitna och planerar 
för en upprustning av lekplatsen. Slitaget beror på flera saker. Under senare 
år har det uppstått problem i Stockholms parker då nybildade skolor saknar 
tillgång till egna skolgårdar utan istället utnyttjar innerstadens parker som 
skolgårdar på rasterna.   
 
För att kunna arbeta enligt de kvalitetsnormer, samråds- och 
upphandlingsförfaranden som är ålagda kontoret planeras för att en 
programhandling tas fram 2003 och medel för detaljprojektering och 
genomförande kommer att tas med i planerna för kommande 
flerårsprogram. Budget för projektet är 3,5 mnkr. 
 
Ett påskyndande av processen skulle innebära ekonomiska omprioriteringar 
av projekt från andra delar av staden som är högre prioriterade i kontorets 
förslag till flerårsprogram.  
 
Kontorets förslag/synpunkter 
Att detta tjänsteutlåtande överlämnas och åberopas som svar på skrivelsen 
från Helena Bonnier (m). 
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